
Zápis č. 2/2025 

z řádného zasedání Akademického senátu Pedagogické fakulty UJEP 

Místo: CS502 

Datum a čas: 26. 2. 2025, 15:00 h 

1. PhDr. Lukáš Círus, Ph.D

2. PhDr. Jiří Šlégl, Ph.D.

3. Mgr. Kateřina Šteklová, Ph.D.

4. Bc. Tereza Laliková

5. Anne Maria Černá

6. Bc. Jakub Havránek

7. Šimon Růžička

Omluven: 

1. Mgr. Jana Pavlíková, M.A., Ph.D.

2. Mgr. Zdeněk Svoboda, Ph.D.

3. prof. akad. mal. Mgr. Martin Velíšek, Ph.D.

4. Mgr. Lucie Zušťáková

5. PhDr. Barbora Lanková, Ph.D.

6. Bc. David Drobný

Hosté:   

doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D. 

PhDr. Ing. Ivan Bertl, Ph.D. 

Mgr. Jan Janovec, Ph.D. 

Mgr. Miloš Makovský, Ph.D. 

Program: 

1. Výroční zpráva o hospodaření PF UJEP za rok 2024

2. Návrh jmenování nového člena Vědecké rady PF UJEP

3. Záměr akreditace bakalářského studijního programu „Psychologie“

4. Nominace zástupce PF UJEP do Rady vysokých škol

5. Nový člen ekonomické komise – info dr Šteklová

6. Příprava setkání zástupců akademických senátů pedagogických fakult v Ústí nad

Labem

7. Různé

Schválení programu zasedání  

hlasování:  7 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 

0. Autorizování zápisů z předchozích zasedání a hlasování per rollam + kontrola plnění

usnesení AS PF UJEP 

Usnesení 0: 

AS PF UJEP schvaluje Zápis č. 01/2025 z řádného zasedání Akademického senátu Pedagogické 

fakulty UJEP, konaného dne 15. 1. 2025, v předložené verzi. 



hlasování:   7 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 

Kontrola usnesení AS PF UJEP 

Z minulých usnesení AS PF UJEP nevyplývají žádné další nesplněné úkoly. 

1. Výroční zpráva o hospodaření PF UJEP za rok 2024

Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. d) zákona 

č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, předkládá 

Akademickému senátu PF UJEP ke schválení Výroční zprávu o hospodaření PF UJEP za rok 

2024. 

Podrobný komentář ke zprávě o hospodaření podal tajemník Dr. I. Bertl. 

Závěr: vedení PF považuje hospodaření Pedagogické fakultv UJEP v roce 2024 za úspěšné, 

racionální a respektující ekonomický stav daný především vlivy mimo fakultu (pokračující 

inflační nárůst nákladových vstupů fakulty, tlak na navýšení mezd). 

Děkan informoval o předpokládaném vývoji stran financování VŠ v roce 2025. Opakoval 

naléhavou potřebu navýšit počty studentů, přičemž navýšení se bude týkat všech studentů a 

zvláště pak v učitelských programech (A+K; fond vzdělávací politiky, R – speciální navýšení 

pro tři univerzity SZ Čech).  

Ekonomická komise: prostudovala VZH a nemá připomínky. 

Usnesení 1: 

AS PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. d) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o 

změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje Výroční zprávu o hospodaření PF 

UJEP za rok 2024 v předloženém znění. 

hlasování:   7 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 

2. Návrh na jmenování nového člena Vědecké rady PF UJEP

Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. f) zákona 

č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, předkládá 

Akademickému senátu PF UJEP k vyjádření předchozího souhlasu návrh na jmenování 

nového člena Vědecké rady PF UJEP  pana doc. PhDr. Michala Vostrého, Ph.D. – děkana 

FZS UJEP pro období od 1. 3. 2025 do 28. 2. 2027 (CV v příloze). 

Návrh na jmenování nového člena VR se děje na základě ukončení pracovního poměru a 

rezignace na členství ve VR PF UJEP ze strany doc. Mgr. Jitky Géringové, Ph.D. 



Děkan stručně představil doc. M. Vostrého a vyzdvihl nejen jeho významné pracovní úspěchy 

ale i spolehlivost a zodpovědnost. 

Usnesení 2: 

AS PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. f) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o 

změně a doplnění dalších zákonů, vyjadřuje předchozí souhlas se jmenováním doc. PhDr. 

Michala Vostrého, Ph.D. členem Vědecké rady PF UJEP. 

hlasování:  7 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 

3. Záměr akreditace bakalářského studijního programu „Psychologie“

Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 2 písm. a) zákona 

č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, předkládá 

Akademickému senátu PF UJEP k vyjádření  Záměr akreditace bakalářského studijního 

programu „Psychologie“. 

Děkan v příloze poslal k projednání a další specifikaci programu relevantní části návrhu žádosti. 

Komentář: 

Děkan připomněl, že je to teprve záměr, příprava je vyvolána celospolečenskými podmínkami 

v regionu. Garantem studijního programu je doc. Říčan. PF poslala záměr bakalářského studia 

Psychologie na  FF UK s dotazem na možnost pokračování absolventů v NMgr studiu – zatím 

bez odezvy. Současně je jednáno s klinickými zařízeními, vzdělávacími institucemi nebo 

sociálními službami o spolupráci na praxích absolventů.  

Doc. Říčan: Studjní program Psychologie je prestižní program humanitních studií. Je velmi 

žádaný mezi studenty. Absolventi a absolventky bakalářského studijního programu 

Psychologie najdou uplatnění především v asistentských a podpůrných rolích v různých 

oblastech, kde se využívají psychologické znalosti a dovednosti. Mohou působit jako asistenti 

či asistentky psychologa ve zdravotnických zařízeních, školách, poradenských centrech nebo 

ve firmách zaměřených na lidské zdroje. Rovněž se mohou uplatnit v oblasti sociálních služeb, 

například v organizacích poskytujících pomoc rodinám, jednotlivcům či komunitám (tvorba 

workshopů, preventivních programů).  

 Není to konečná verze. Materiál bude ještě opraven, doladěn. 

Dr.Círus: Komise pro studijní záležitosti předložený materiál prostudovala, obsahuje některá 

drobná přehlédnutí a pár kosmetických nesrovnalostí (bylo předáno doc. Říčanovi). Je to tedy 

informace k předkladatelům o případné ještě doladění, před odevzdáním materiálu. Ale 

rozhodně nemá vliv na jeho odbornou a formální kvalitu zpracování. 

Vyjádření komise pro studijní záležitosti: 

Komise pro studijní záležitosti AS PF se po prostudování předložených materiálů kladně 

vyslovuje k záměru-žádosti akreditace bakalářského studijního programu Psychologie. 



Diskuze: 

Bc. Havránek:  

Dotaz na vytvoření případného navazujícího magisterského studia Psychologie. 

Děkan:  

V této chvíli nemáme dost personálních kapacit k vytvoření NMgr studie, je to vize do 

budoucna. 

Doc.Říčan: NMgr. program Psychologie je zatím pouze na kamenných univerzitách, jen na 

Univerzitě v Českých Budějovicích trvalo 8 let než akreditovali NMgr. My zatím nemáme 

personální kapacity. 

Usnesení 3: 

AS PF UJEP na základě § 27 odst. 2 písm. a) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o 

změně a doplnění dalších zákonů projednal předloženou žádost a kladně se vyjadřuje k 

záměru akreditace bakalářského studijního programu „Psychologie“. 

hlasování:  7  pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 

4. Nominace zástupce PF UJEP do Rady vysokých škol

Odchodem Dr. Martina Černého z PF zanikl jeho mandát zástupce PF UJEP ve Směnu Rady 

vysokých škol. Úkolem AS PF UJEP je nominovat jednoho delegáta z řad akademických 

pracovníků za PF UJEP do Sněmu Rady vysokých škol pro funkční období do 31. 12. 2026. 

Na minulém zasedání AS dne 15.1.2025 bylo dohodnuto, že AS navrhne do 14 dnů zástupce 

popř. jej navrhne děkanát. 

Kandidáti vyjadřují svůj souhlas s nominací odevzdáním vyplněných delegačních lístků. 

Podklady ke kandidatuře odevzdal jediný kandidát, Mgr. Miloš Makovský, Ph.D. 

Mgr. Makovský se stručně představil, oznámil, že si v RVŠ vybral komisi pro legislativu a 

pro přípravu učitelů. 

Děkan – kvitoval nominaci Mgr. Makovského a vyzdvihl důležitost zástupce v RVŠ 

Usnesení 4: 

Akademický senát PF UJEP nominuje za zaniklý mandát do Sněmu Rady vysokých škol pro 

funkční období do 31. 12. 2026 Mgr. Miloše Makovského, Ph.D. a předkládá jeho 

kandidaturu ke schválení Akademickému senátu UJEP. 

hlasování: 7 pro – 0 proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 

Delegační lístek Mgr. Miloše Makovského, Ph.D. je v příloze zápisu. 



5. Nový člen ekonomické komise

Kolegyně Lanková, která je členkou obou komisí AS a stala se zároveň vedoucí katedry 

požádala o uvolnění z ekonomické komise.   

Členka ekonomické komise dr. Šteklová informovala, že o členství v ekonomické komisi 

projevil zájem Bc. David Drobný. Ten nebyl přítomný, takže bylo hlasování odloženo na příští 

zasedání. Dr. Šteklová připomněla, že ekonomická komise musí mít 3 členy, na příštím 

zasedání bude zvolen i třetí člen. 

6. Příprava setkání zástupců akademických senátů pedagogických fakult v Ústí nad

Labem

termín 2.4.2025, čas 10:00-17:00, CS 502 

Termín 2.4.2025 koliduje se sportovním dnem rektora, dva členové AS se mohou zúčastnit 

jen dopoledního programu, protože pak mají povinnou účast na Pohybových skladbách, které 

jsou součástí SD. 

Po zkušenostech ze setkání zástupců AS byl zkrácen čas jednání na 10:00 – 14:00 a potom 

bude následovat neformální posezení  

Senátoři předložili návrhy na moderátory: 

Dr. Círus se ujme vedení diskusního bloku zaměřeného na pedagogické praxe. 

Studenti Růžička + Laliková – si vezmou na starosti téma wellbeing studentů  

Dr. Šteklová – wellbeing akad. pracovníků, změna podoby státních zkoušek. 

Během 14 dnů v on-line diskuzi budou další témata setkání diskutována a budou navrženi 

konkrétní prezentující. 

Senátorka Černá se přihlásila, že vytvoří harmonogram a plánky pro přijíždějící zástupce. 

7. Různé

Dr.Šteklová – navrhuje schválit směrnici o zákazu nošení zbraní při vstupu do budovy

Děkan – bezpečnost řeší rektorát, bude projednáno s Dr. Bertlem

Příští řádné zasedání AS PF UJEP se koná ve středu 19. března 2025 v 15:00 h v místnosti 

CS 502.  

26. února 2025

Zapsala Ing. Zdenka Kubištová Bc. Tereza Laliková 

místopředsedkyně AS PF UJEP 
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Rada vysokých škol

DeLegačnílístek
funkční období 2024 -2026

Akademický senát     Pedagogické fakuLty uhiverzity J. E. Purkyně v ústi'nad Labem

dele8uje

podle § 92 odst.1 písm. a) zákona č. iii/i998 Sb., o vysokých školách v souladu s čl. IV. odst.1 Statutu Rady
vysokých škol, svého zástupce    Mgr. Miloše Makovského, Ph.D.

která/ý je
(vyberte pouze jednu z nabízených možností)

1.    E    delegátem za vysokou školu  ÍcVÍ. /V. oďsf. J p/'sm. o/ SforuíLt/

a deleguje ho jako

a)   H    člena Předsednictva a delegáta do Sněmu  ÍcV/. /v. odsf. J p/'sm. o/ o čÍ. x. odsf. j p/'sm. o/ Sfoťufu/

b)   E    delegáta do Sněmu Íčí. /V. oc/sf. j pí'sm. o)  o čí. /X. oc/sf. i SťoťLtfLt/

11. m   delegátem do Sněmu za fakuitu  Pedagogická fakuita

llI.E   delegujestudentajako

(čl.  IV.  odst.1  písm.  b) Statutu)

a)  E `  delegáta do Studentské komory    Íčí. /V. odsf. I pí'sm. c/ o čí. X/V. ocísf. i SfofLjfuJ

b)  E     náhradníka delegáta do Studentské komory     /čÍ. /V. odsf. J pÍ'sm. c/ o  čÍ. XÍV. oc)sf. 2SfoíLítu/

Jmenovaného doporučujeme pro funkci

A) H  předseda Rady
8) |  místopředseda Rady
C)          čLen pracovní komise:

í.   E [egjs[atívní

2,   E  ekonomické

3.   E  provzděiávacíčinnost

4.   E  provědeckou činnost

5.   E  pro strategie a rozvoj ve vysokém škoiství

6.   |  pro kvalitu vysokých škol ajejí hodnocení

7.   E  provnějšíazahraničnístyky

8.   Bď  pro přípravu učiteiů

9.   E  pro uměleckévysokéškoiy

lo. E  pro etiku ve vědecké a pedagogické práci

11. E  pro soukromé vysoké školy

12. E  pro vysoké školy vojenské a policejní

Vaše návrhy označte křížkem u příslušného písmene nebo čísla. Delegát smí být členem nejvýše dvou pracovních

komisí.

Příloha



Základní charakteristika delegáta    ÍcVÍ. XX. odsf. 2  S[ofLífLÍ/

Jmém a příjmenívč. titulů    Mgr. Miloš Makovský, Ph.D.

Datum narození

Názevpracoviště

Škola,fakulta

Adresa pracoviště

Mobilnítelefon

E-mail

2. 2. 1984

Katedra výtvarné kultury

univerzita J. E. Purkyně v Ústi' had Labem, Pedagogická fakuLta

České mLádeže 8, Ústí had Labem, 4oo 96

+420 732136 687

miLos.mak®vsky@ujep.cz

Vědníobor, u studentů studij.níobor      Pedagogika

Pracovnízařazeni'

profesor

H     ,ektor

Student

Fakulta

Studium

Forma studia

docent

vědecký pracovník

bakalářské

prezenční
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Předseda akademického senátu vysoké školy
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Telefon na pracoviště   +420 475 283 854

E   odbornýasistent             H    asistent

výzkumnýpracovník

magisterské

kombinovaná

vývojový pracovník

Ročník studia

doktorské

distanční


